
 

 

 

Schriftelijke vragen 
 
Fractie :  SP 
Ingediend door : Jan Baas 
Ingediend op : 11 maart 2018 
 
Onderwerp: Hekjes Kerkepad Zevenhuizen 
 

Inleiding:  
 
Tijdens onze gesprekken met inwoners vorige week in Zevenhuizen bleek dat een aantal inwoners 
nogal boos waren over het beleid van de gemeente rondom wel of geen hekjes op het Kerkepad ter 
hoogte van de burgemeester Klinkhamerweg. De problemen lijken gelijk aan die in Moordrecht 
waarbij gemeente ineens iets veranderd heeft in de openbare ruimte wat veel impact heeft en dat 
zonder overleg met en zonder inschatting van de gevoeligheden van inwoners. 
 
De SP heeft daarom de volgende vragen aan het college : 
 

1) Is het college bekend met de problematiek rondom de hekjes op het Kerkepad in 
Zevenhuizen?  

2) Klopt het dat deze aanpassingen zonder overleg met de inwoners zijn uitgevoerd? 
3) Wordt er vooraf bekeken dat dergelijke aanpassingen voor inwoners van het verderop 

gelegen Zevenster veel problemen kan geven. 
4) Is het bekend bij het college dat, omdat de strooiauto daar niet meer kan komen, er 

meerdere mensen, zelfs met een rollator, zijn gevallen door de gladheid? 
5) Welke stappen gaat het college nemen om de problemen onder 4 op te gaan lossen? 
6) Deelt het college de mening van de SP dat dit had kunnen voorkomen worden door te 

handhaven en dan hekken overbodig waren geweest? 
 
Beantwoording  

Schriftelijk 
 

 

  
 


